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!!!לחברי הקהילה שלום רב 

–12:00לשעה 08:00בין השעה , ביום שישי הקרוב

יתקיים בחדר האוכל מפגש הפתיחה של הדיאלוג הקהילתי  

.על החינוך

.12:00ארוחת הצהריים תוגש החל מהשעה 

?ומה יהיה במפגש הפתיחה

...קודם כל ארוחת בוקר מפנקת

במפגש הפתיחה תהיה הזדמנות לדבר  , וחוץ מזה

.הערכים החשובים לנו כקהילה והעקרונות לחינוךעל 

,  וגם אפשרות להתבונן ולדבר על חוזקות וחולשות

.וההזדמנויות שקיימות במערכת החינוך כיום

ומקווים שמפגש  , אנו מזמינים את כולכם להשתתף

הפתיחה יהווה בסיס טוב ללימוד ובחינה של המודלים  

.להפעלת החינוך החברתי

.מקווים לראות את כולכם

מועצת החינוך



שעברו היום  ' תודה לילדי כיתה א

!  בבתים ותרמו לפרויקט הזיקוקים

.  הילדים חזרו עם שלל רב

תודה לכל מי שהשאיר בקבוקים  

וסליחה ממי שלא הגיעו אליו עקב 

אנו לומדים את הלקחים  . לחץ זמן

!ונשתפר פעם הבאה



לחברות ולחברי הקהילה שלום רב

.מצורפים סיכומי ישיבות של מועצת החינוך 

: ברצוננו לעדכן אתכם במידע על הנושאים הבאים , כמו כן

התברכנו ביכולת ובנכונות להוציא את הילדים  , מספר גנים יצאו לטיול אל הכלניות–גיל הרךב. 1

.וזה נפלא-אל הטבע היפה באזור 

כדי לקדם גישה משותפת של  NVR-התקיימה הרצאה להורים בתחום ה–בחינוך החברתי.2

.הורים ומדריכים להתמודדות לא אלימה עם בעיות התנהגות

נערכה  , כמו כן. ץ"התקיים טיפול משמעתי בהקשר של הוונדליזם במקלט השמו–במוסד.3

.ולאחרי פעילות העוסקת בערכים אשר מובילים את הנוער, שיחה על הארועים שהיו

המדריכים ממשיכים בעשייה ובניית האמון והכבוד עם המוסדניקים ועושים מאמץ שהפעילויות  

.במוסד ישלבו גם תוכן וגם הנאה וגיבוש

.הנושא בברור כרגע על מנת לגבש ולוודא שיש את התקציב הנדרש–שיפוץ מועדון מוסד.4

נשמח לעזרה –ות לחינוך החברתי והן מטפלות לגיל הרך /אנו מחפשים הן מדריכים–כח אדם.5

.של אנשים בקהילה למצוא אנשים טובים או לפרסם את המודעות

בברכה

מועצת החינוך



27.01.2019תאריך סיכום פגישת מועצת חינוך 

:נוכחים

.מור, בני, הדס, מורן, לילי, אורן, ירושלים

:לפגישהנושאים 

עדכון מצב

.ישור קו על תפקידי מועצת חינוך

.לא הגענו לדבר על הנושא–יעדי מועצת החינוך לשנה הקרובה 

.לא הגענו לנושא–שיחות חתך , איך אנחנו מוודאים שהמדדים מתקדמים, מדדים, יעדי מערכת החינוך

?איך לעשות זאת–ואם כן ?האם יש להם עוד תפקיד–צוותונים 
:פגישהסיכום 

.  הוצג מסמך של תפקיד מועצת חינוך

.היה דיון על איך מועצת חינוך בודקת ומפקחת את החינוך בתחום הערכי והכלכלי

.  כדי לבקר ולחשוב על ההתנהלות, כדאי לעשות קצב פגישות קבוע לאורך השנה רק של חברי מועצת החינוך

.פעילות הצוותונים היא חשובה כדי לאפשר דיונים ממוקדים יותר ומצומצמים על נושאים שחשובים בתחומים השונים

.יישלח סיכום פגישה לכלל מועצת חינוך כדי לסנכרן על התהליך–חשוב שבסיום כל פגישה של הצוותונים 

.  כיצד אנו בוחנים עמידה ביעדים, יעדי המערכת–בפגישות שהן רק של חברי המועצה הנבחרים 

.  חשוב לנסות לגבש שפה משותפת של מועצת החינוך על החלטות ונושאים שעל הפרק

:לקבוע סדירות פגישותנצטרך 

(.מורן מציעה אחת לשלושה שבועות)אחת לחודש –הרכב מלא קבוע 

–רק החברים הנבחרים 
–צוותונים 

–מטפלות /שיחות חתך עם מדריכים
–שיחות חתך עם הורים 

:מועצת חינוך הבאהלישיבת 

.  מצב כח אדם בחינוך



10.02.2019תאריך סיכום פגישת מועצת חינוך 

.  בני, ליאור, עוזי, יואב, נורית, הדס, מורן, לילי, ארין, הילה: נוכחים

:הפגישהתוכן 

:  קצריםעדכונים 

–אך צריך להגביר את מאמץ הגיוס , גם בגיל הרך וגם בחינוך החברתי אנו נדרשים לגיוסי כח אדם שחלקם גם צפויים ומתוכננים מראש–כח אדם אתגרי 
.ולערב גם את הקהילה שתעזור בגיוס

.  מתקיימות כבר פגישות עם אנשים מהקהילה שינחו בדיאלוג החינוכי–תהליך הדיאלוג הקהילתי 

.חשוב שיהיו הרבה פניות אישיות לאנשים שישתתפו בתהליך ויבואו להיות חלק

.כדאי לעבוד עם מדריכים ומטפלות על שיתוף הילדים והנערים בתהליך

וגם להגיע  , חשוב לזכור שמטרות התהליך הן לייצר הבנה ושפה משותפת לגבי הערכים החשובים לקהילה בחינוך–עדכון לגבי המפגש הראשון בתהליך 

.  להסכמה על מודל הפעלת החינוך החברתי

:לגבי התהליך והשיקולים לגבי המשך העבודה של מנהל חינוך עלעדכון 

.ליאור הסביר את התהליך שנעשה לגבי בחינת הביצוע מול דרישות התפקיד והכוונות שלנו לגבי מנהל העל

.  הועלו שיקולים שונים לגבי התפקיד ולגבי תהליך הקבלה

.בתחילת הדרך נועם קיבל גיבוי לכיוונים ולפעילות שלו ובהמשך גם נעשו כיוונים והתאמות לטובת המערכת

.הבנו שיש פערים בתחומים שונים שמקשים על ניהול המערכת, ככל שתקופת הנסיון התקדמה

.  וגם כמובן חשיבה פנימית של הוועד, גם במועצה האזורית, נערכו התייעצויות עם גורמים שונים גם במועצת חינוך

.שאין התאמה בין נועם לבין תפקיד מנהל העל במערכת החינוך בדביר( בני, ליאור, עוזי)החליט הצוות המלווה , לאחר ארבעה חדשים ומספר שיחות, לבסוף

.וגם באופן משמעותי יכולות ניהול גדולות יותר, חינוכית משמעותית, קיבוצית, אחת המסקנות היא שחשוב לקבל לתפקידים כאלו אנשים עם הבנה קהילתית

.הרעיון במקור היה להביא עוד מנהל שיהיה מעורב ויציב ויכול לתת מענה למנהלות החינוך וגם–לילי 

.וכנראה שכל אדם אחר שנביא גם לעיתים ייצר עוד עבודה למערכת

.כנראה שלתפקיד מנהל העל נדרש תהליך קבלה מורכב וגדול יותר–נורית 

.עוזי ינסח ויוציא מכתב לגבי סיום תפקידו של נועם כמנהל מערכת החינוך

ובהמשך נבדוק ונלמד מה המבנה הארגוני הרצוי כדי לאפשר התנהלות יציבה  , בשלב זה מערכת החינוך תשאר כפי שהיתה לפני כניסתו של נועם לתפקיד
.לאורך זמן של כלל מערכות החינוך

:ומאזןתקציב 

.והוחלט לקבוע ישיבת אמצע שנה שבה מועצת חינוך תבדוק את התכנון מול ביצוע של תקציב החינוך, הועלה הצורך למעקב אחר התקציב והביצוע בפועל



יום שבת16/3/19-לבקעת צין 2טיול גברים 

. יוצא לדרך2טיול גברים ! שלום לכולם
.  יפים וטיול רגלי בנופי בראשית'הפעם טיול לבקעת צין המשלב טיול ג

הצילום מתוך ויקיפדיה



תהליך למידה של פטר והזאב בגן 

דרור

תהליך של שבועיים ועיסוק  אחרי 

וכל מה  " פטר והזאב"בסיפור 

, דיון על הפחד-שהוא מזמן לנו

איך , ממה אנחנו מפחדים

ומה ההבדל בין פחד  , מתמודדים

מעשיר , עיסוק חווייתי. לסכנה

,  הכולל הכנה של כל האביזרים

. תפאורה בידי הילדים, מסכות

ויערוך  , נציג ואבא ערן יצלם

.סרטון

פטר  "הגן כמעט מוכן להמחזה של 

"....והזאב



אבא ערן–צילם 









והפעם ריצת שטח בין  –החוג לריצת שטח לא מפסיק להפתיע 

!!!אתם נהדרים ". בדרום אדום. "מרבדי הכלניות





.בחממת יובלי הנגב מגדלים יקרות

.  השבוע נקטפו יבולים ראשונים של ירקות עלים ושורש

" .למכירה"את היבול הציגו 

, ניתן היה לקבל צרור עלי חסה, תמורת שני בקבוקים למחזור

.מנגולד ותרד, בצל

הבקבוקים שהצטברו מיועדים למחזור והפדיון לטובת 

.התלמידים













, (32או רחוב ) בתי האגודה 

וכל אלה . התחדשו בתאורה ובמעקה למדרגות

!מתחברים לשביל הצרצרים נתחדש כולנו 









במועדון הקיבוץ  , מועדון קריאה יתקיים ביום חמישי הבא

.20:30בשעה -28/2בבריכה ב

".   שתיים דובים"יעסוק הפעם בספרו של מאיר שלו 

.גם אלה שטרם קראו, כולם מוזמנים

אלא לכאורה גם  , במילותיה של רותה יש לא רק הסבר לכתיבתה שלה

שמדבר על מעשים שלא תמיד קלים , לכתיבתו של שלו את הספר הזה

אך הכתיבה עליהם כאילו מאפשרת להם לעבור סוג מסוים , לקליטת הקורא

-נקמת דם , רציחות, נקמות אפלות, כי הספר מכיל יצרים עזים. זיכוךשל

[4].תחושות ואירועים מעבר להתרחשויות הרגילות בספריו

.שיש לה ראש אחר, רותה מעידה על עצמה

היה [ בעלה]לאיתן הראשון , גם לי יש ראש אחר. אוהבת ראשים אחריםאני "

לדוביק  . היה ראש אחר, במיוחד לרע, לטוב ולרע, לסבא שלי, ראש אחר

יש לכולם  . לרוב בני האדם אין ראש אחר. אין ראש אחר, לעומת זאת, ולדליה

".הצורך אותו ראש והם גם משאילים אותו זה לזה בשעת 

לאיתן, אחרמתוך ויקיפדיהאני אוהבת ראשים 

https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%A7%D7%98%D7%A8%D7%96%D7%99%D7%A1
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%A9%D7%AA%D7%99%D7%99%D7%9D_%D7%93%D7%95%D7%91%D7%99%D7%9D#cite_note-4


ש בפריחה"גד–מטע שקדים 



בפריחה-כך נראה שדה קנולה 

נעה לוין–צלמה 



חזקי דגן  מוכר בתחביבו  

.גדול רקפות

שנים רבות שהוא מגדל 

,  ליד כל בית שגר בו

חלקת רקפות שגדלה 

. ומתרבה בכוחות עצמה

אם תגיעו לשכונת 

:  הותיקים המכונה בשם 

ותכנסו " סברה ושתילה"

צפון  -בשביל דרום

בשביל המערבי תגיעו  

לביתו המוקף ברקפות 

.  פורחות 

!שווה צפייה 

אלה מילר–צלמה 













!שבת שלום 


